
Bestyrelsesmøde 13. september 19.45-22.15 

Tilstede: Troels Jensen, Sille Højbo, Claus Gormsen, Steen Houman, Stine Dahl og Rasmus Haslund 

Afbud: Heidi Printzen (arbejde) og Lene Jacobsen (ferie) 

 

1) Board office 

Alle dokumenter og møder vil fremover være på board office, og vi brugte lidt tid på at få vist 

funktionerne. 

2) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

3) Valg af referent og ordstyrer 

Stine er ordstyrer og Steen referent 

4) Økonomi 

Fire af de fem trailere er solgt, det giver ikke et bedre regnskab men likviditet til Floorball Danmark.  

Der er modtaget en oversigt fra IKC om økonomien som er vedlagt som bilag. Her er 

opmærksomhed på at der endnu ikke er kommet indtægter fra turneringen ind, disse er lige på 

trapperne til klubberne. 

Bestyrelsesbeslutninger siden sidst 

ingen 

5) Nyt fra sekretariatet 

Maria Gylling stopper udgang i september og drejebog til DM finale, Final4 og landsstævne er på 

plads inden hun stopper 

Jens Hagbart er startet og kommet i gang men dog været ramt af en knæoperation. 

Maria Kennedy er retur efter barsel på fuld tid igen i sekretariatet 

6) Udvalg  

Sille orienterede om next step på hendes område om hvilke fokusområder der er for at understøtte 

Floorball Danmarks strategi. 

Claus gav orientering for DU på Lenes vegne om hvilke indsatser der vil være. 

Der er tanker om at lave teoridel online og så selve praksis hvor man mødes. 

For Turneringsudvalget en frustration over en del klubber har svært ved at acceptere de 

beslutninger der faktisk er besluttet på Floorball Danmarks årsmøde, og stor frustration over MVP. 

7) Club 150 

Mødeindkaldelse er udsendt. Det er Floorball Danmarks ønske om at få klubberne tættere på i 

forhold til at understøtte udviklingen i sporten. Mødet er online den 18. september 

8) Status workshop om ungdom og regelændringer 

Meget produktivt møde, input er bearbejdet og sendt til klubberne for feedback , og derefter er der 

en indstilling til kommende struktur og budgetmøde i forhold til ændringer. 

De primære ændringer bliver U6-U8 bliver Kidzliga, U10-U12 bliver mellembane og så fastholdes 

U13, U15 og U18. Ligeså er der set på hvor det kan gøres enklere for klubberne. 

9) Fit4future 

Next step er en action developmentplan, status på kommende møder, alle har godkendt hvilket 

niveau Floorball Danmark er på.  

Fit4Future er et Erasmus+ projekt som Danmark er med på, og hvor det giver et forbund mulighed 

for at benchmarke sig i forhold til andre forbund og til at identificere hvilke områder der skal 

styrkes og prioriteres. 



10) DIF strategispor 

Sekretariatet har fokus på indsatser på dette, det er afgørende at Floorbal Danmark kommer i mål 

med dette, da det økonomiske tilskud fra DIF afhænger af dette. 

Spor 1: Samarbejde med DGI og BDFL  

Spor 2: Stærkere foreninger 

Spor 3: Udvikling af Floorball for børn og unge 

Steen orienterede at han på DIF formandsmøde den 12.september, hvor forbund fik orientering fra 

DIF om ny proces, der starter op i 2024 med henblik på at gælde 2026. 

11) Kommende struktur- og budgetmøde den 25.november i Kolding 

Sekretariatet laver indbydelse der skal ud snart  

Fra Floorball Danmark skal der ses på forslag il turnering senior og feedback fra arbejdsgruppe om 

ungdom. 

På dagen vil der være et oplæg om formatet struktur- og budgetmøde samt om økonomien 

omkring Floorball Danmarks landshold. 

12) Nyt system til turnering 

Frustrationerne over MVP er der hos alle, Floorball Danmark er i dialog om økonomi med en anden 

leverandør.  

13) DM ugen 3vs3 

Skal Floorball Danmark have 3vs3 på til DM ugen i Herning? 

Floorball Danmark tager kontakt til ligaklubberne om en kvalturnering for mænd og kvinder. 

14) Floorball Danmark som vært for events 

Vi vil som forbund gerne dette, men først når vi har styr på tingene i eget hus, men som forbund er 

vi interesseret i dette, men det skal give merværdi og være økonomisk neutralt 

15) Eventuelt 

 


